

(重要通知) 申萬宏源香港 – 关于全新期货及股票期权交易系统替代现有的 SP Trader 通知

尊敬的客户：

为了给您带来更高效、便捷的期货及股票期权交易体验，本公司将于 2025 年 12 月 1 日正式推出全新交易系统 - “易星” APP 和 “赢家理财期货” 电脑端交易平台。届时，原 SP Trader 交易系统将全面停用。

提前准备事项

为确保系统切换过程顺利，避免对您的正常交易造成影响，建议您提前做好以下准备工作：

客户可于 2025 年 11 月 6 日起预先下载、安装和登录 “易星” APP 和 “赢家理财期货” 电脑端交易平台。提请您留意，交易终端下载后支持提前登录和修改密码功能，交易功能则需待系统正式上线后方可使用。

官方下载渠道

1) 手机 APP：易星

请扫描以下二维码下载并安装：



2) 电脑端下载版交易平台：赢家理财期货

请访问本公司的官方网站下载：[官网连结](#)

提醒您切勿在非官方渠道扫描来源不明的二维码图片或点击来源不明的链接下载相关交易系统，切勿轻易透露个人信息或支付任何可疑费用。

登录账户与设定交易密码

- 登录账户：您可继续使用目前 SP Trader 系统的登录账户。
- 交易密码：首次登录新交易平台时，您需要自行设定新系统的交易密码。为助您顺利完成登录及密码重置操作，我们已准备了操作指南：

[「易星」APP-下载、登录及重置密码教学](#)

[「赢家理财期货」-下载、登录及重置密码教学](#)

注意事项：原有 SP Trader 的登录方式保持不变，直至停用为止。

人工交易

为确保您的交易不受系统切换影响，您亦可以通过使用本公司的人工交易服务下单交易，您可致电客户主任或人工交易热线：(852) 2841 6388 或免费尊线 400-120-0364。

客户服务

如有任何查询，请联络您的客户服务经理或为尊贵客户设立的客户服务热线：香港赢家尊线 (852) 2250 8288 或免费尊线 400-120-0363 或电邮至 wmcs@swwhyhk.com。

申万宏源期货（香港）有限公司

申万宏源证券（香港）有限公司

(Importance Notice): SWHYHK – Replacement of SP Trader with a New Futures and Stock Options Trading System

Dear Valued Clients,

To provide you with a more efficient and convenient futures and stock options trading experience, our company will officially launch a new trading system – the "estar" ("易星") APP and PC trading platform "Wynner Futures" on December 1, 2025. At that time, the previous "SP Trader" trading system will be completely deactivated.

Preparation in advance

To ensure a smooth system switching process and avoid affecting your normal trading, it is recommended that you make the following preparations in advance:

Clients can pre-download, install and log in to the "Estar" ("易星") APP and "Wynner Futures" PC trading platform from November 6, 2025. Please note that the trading terminal supports pre-login and password modification functions after downloading, and the trading function can only be used after the system is officially launched.

Official Download method

1) Mobile APP: "Estar" ("易星")

Please scan the following QR code to download and install:



2) PC download trading platform: "Wynner Futures"

Please visit the company's official website to download: [link](#)

Please be reminded not to scan QR code from unknown source through unofficial channels or click links from unknown source to download related trading systems. Do not disclose your personal information or make any suspicious payment.

Login account and set trading password

- Login account: You can continue to use the login account of the current SP Trader system.
- Trading password: When you log in to the new trading platform for the first time, you need to set the trading password of the new system yourself. To help you complete the login and password reset operation smoothly, we have prepared an operation guide:

["Estar"APP-Download, Login and Reset Password Tutorial](#)

["Wynner Futures"-Download, Login and Reset Password Tutorial](#)

Note: The previous SP Trader login method remains unchanged until it is deactivated.



(852) 2509 8333



(852) 2509 0018



香港皇后大道东 1 号太古广场 3 座 6 楼



www.swhyhk.com



Sws218hk

Level 6, Three Pacific Place,
1 Queen's Road East, Hong Kong

Manual Trading

To ensure that your transactions are not affected by the system switch, you can also place orders using our manual trading service. You can call our account manager or the manual trading hotline at (852) 2841 6388 or Toll-free 400-120-0364.

Customer Service

If you have any questions, please contact your Account Executive or call our Hong Kong Wynner Careline at (852) 2250 8288 or Toll-free 400-120-0363 or via email wmcs@swwhyhk.com.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited

Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited

本通知的英文版本与中文版本如有任何歧义，概以中文版本为准。 If there is any ambiguity between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.